
Verzonden: donderdag 15 december 2022 07:59
Aan: Gemeente Barneveld <gembar@barneveld.nl> 
Onderwerp: communicatiebeleid

 

Voorthuizen, 15 december 2022 
 
Aan: College van B&W van Barneveld en Gemeenteraad.  
Kopie: Politieke partijen en BK ter informatie 
Betreft: Zwijgend communicatiebeleid. 
 
Geacht College, 
 
In mijn brieven )* heb ik de vraag gesteld waarom vooraf op vragen en 
zienswijzen aan het gemeentebestuur niet inhoudelijk wordt geantwoord. Het 
betreft vragen aan B&W naar haar verantwoordelijkheid voor het 
communicatiebeleid. Het gaat om het principe waarbij systematisch en bij 
herhaling niet geantwoord wordt. B&W verlangt dat blijkbaar evenmin van de 
ambtelijke diensten.  
Pas nadat de plannen al definitief waren, werd informatie versterkt. Het gebrek 
aan informatie, communicatie en participatie rond de reconstructie 
Apeldoornsestraat is u overigens bekend. (mosterd na de maaltijd) Op mijn 
ingediende alternatieve zienswijzen is dan ook niet meer gereageerd.  
De vraag gesteld aan B&W kan niet afgedaan worden als een klacht 
betreffende de gebiedsregisseur. Dat vormde slechts het exemplarische 
onderdeel van de hele procedure .  
Het is onvoorstelbaar dat ook de gemeenteraad als hoogste bestuursorgaan 
deze werkwijze voor kennisgeving aanneemt. Nog ernstiger is dat, op een 
enkele partij na, ook de politieke partijen dit toestaan en laten gebeuren. Met 
deze ondemocratische besluitvorming volgt het gemeentebestuur helaas de 
landelijke trend en wordt het verlies aan vertrouwen in de overheid op de koop 
toe genomen.  
 
Conclusie: 
Met de biefwisseling heb ik te getracht in participatie met de gemeente een 
positieve bijdrage te leveren, helaas bleef alles onbeantwoord. Het was 
kansloos en vergeefse moeite. Zinloos want per 14 december is ook de laatste 
toegezegde beantwoordingstermijn door de gebiedsregisseur weer ongebruikt 
gebleven. Met het toestaan van deze werkwijze door B&W is mijn vraag of ze 
daarachter staat, stilzwijgend door haar bevestigend beantwoord. Die zwijgt 
stemt toe.  
Weg geopend, discussie gesloten!  



 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
M.J. de Jager,

 
)* zie o.a. brief 7 juni en 1 november 2022 
 
 
 
 



Verzonden: dinsdag 7 juni 2022 10:02 
Aan: Gemeente Barneveld <gembar@barneveld.nl> 
Onderwerp: burgerparticipatie 
 

Voorthuizen, 7 juni 2022 
 
Aan: Gemeente Barneveld 
t.a.v. de gebiedsregisseur 
 
Geachte heer, 
 
In het gemeentelijke nieuws van Barneveld wordt beweerd dat de inwoners zijn en worden 
betrokken bij het maken van de plannen voor de Centrumvisie Voorthuizen. U bent als 
gebiedsregisseur aangesteld om de betrokkenheid van de inwoners bij de ontwikkelingen te 
bewaken. 
 
Naar aanleiding hiervan heb ik twee vragen n.l.:  
 

A) Hoe en wanneer zijn de inwoners van geheel Voorthuizen tot op heden 
geïnformeerd over en betrokken bij de vaststelling van de Centrumvisie Voorthuizen? 

B) Waarom wordt daarop door de gemeente (zowel B&W als ambtelijke diensten) niet 
gereageerd op betreffende vragen en inspraak daarover van inwoners? 

 
Wat betreft het laatste vraag ik uw aandacht als gebiedsregisseur voor mijn opmerkingen en 
vragen gesteld in mijn mails (zie bijlage) aan het College van B&W (19 april ) en de heer J. 
Wessels (7 april en 23 mei)  
 
Tevens verzoek ik u als bewaker van de betrokkenheid deze vragen wel serieus te nemen en 
in te brengen bij de besprekingen en vaststelling van de plannen. 
 
Gaarne zie ik uw reactie tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
M.J. de Jager, 
 
 
 
 
 
 
 
 


